
Agent Neto: Nie mamy umowy z żadnym klubem

News - ASRoma.pl

Jaka będzie przyszłość Neto? W pogłoskach transferowych pierwszą,

najmocniej zainteresowaną drużyną, była Roma, choć w ostatnim czasie

media stawiają na Juventus. Piłkarzem interesują się też Inter i Liverpool.

 

Agent Brazylijczyka, Stefano Castagna, wyjaśnia obecną sytuację dla Espn.br:

- Zakomunikowaliśmy Fiorentinie, że Neto nie chce odnowić kontraktu. Od teraz ma

wolną rękę w rozmowach z innymi klubami. Jesteśmy zadowoleni, że gazety mówią

o topowych klubach nim zainteresowanych. Neto czuje się dobrze, jednak nie

osiągnęliśmy jeszcze porozumienia z innym klubem. Jesteśmy wciąż daleko od

poznania tego, gdzie będzie grał, jednak mamy nadzieję, ze będzie mógł podpisać

wkrótce kontrakt z nowym klubem.
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